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Under ett stort antal har år har enskilda och organisationer skänkt bland annat 

fastigheter för stora värden, med syfte att fastigheterna eller avkastningen från 

dessa skall användas för koloniverksamhet. Trots de stora värden för koloni-

verksamhet som finns har problem funnits med att ordna så att bland annat 

Barnens ö kan rusta upp byggnader till en acceptabel standard.  

 I sommar har staden annonserat ut Sunda sommargård på Blidö som just är 

en sådan fastighet som skänkts till stiftelsen/staden för att användas för kolo-

niverksamhet. Den omfattar 17 ha land och vatten med utsikt över Sikmarsun-

det och lär dessutom vara nyligen upprustad och betingar sammantaget ett 

mycket högt värde. 

 Mot bakgrund av givarnas önskan att fastigheter liknande Sunda sommar-

gård på något sätt skall möjliggöra för barn att åka på koloniverksamhet så är 

det naturligtvis av intresse att få veta hur majoriteten tänker använda intäkterna 

från försäljningen.  

 Mot denna bakgrund vill jag ställa följande frågor till ansvarigt borgarråd: 

1. Hur mycket är fastigheten Sunda sommargård på Blidö ungefär värde-

rad till? 

2. Är borgarrådet beredd att använda intäkterna från försäljningen i en-

lighet med givarens önskan, till koloniverksamhet? 

3. Är borgarrådet beredd att använda intäkterna helt eller delvis till att 

rusta upp fastigheterna på Barnens Ö? 

 

Stockholm den 7 september 2009 

 

Jan Valeskog 


